

Dear Parents,

Elite International School has an evaluation policy put in place, based mainly on ongoing assessment—classwork, homework, quizzes, and projects — for grades 1 to 5 in addition to end of semester examination for grade 6 only, as detailed in the tables below.

With the implementation of the distance education system, we will continue with the same evaluation policy to determine how much knowledge or skills our students have acquired, though the ongoing assessments will be administered in the following way:

- a. Classwork: scores will be based on students' participation in Zoom virtual meetings / Edmodo online tasks. One graded classwork will be assigned to students each week and the score will be based on the submitted task/ written answers provided in the chat window or oral answers.
- b. Homework: scores will be based on the homework assignments students submit. Students will be notified about their graded homework assignments; students will be given at least 24 hours to complete their tasks.
- c. Quizzes: scores will be based on students' performance in quizzes. Interactive and web-based quizzes are created online, consisting of a variety of question pools that include matching, filling in the blanks, selecting true or false, multiple choice as well as questions requiring short answers. Students will be notified about any quizzes ahead to review the required content.

حضرة أولياء الأمور الكرام،

تعتمد مدرسة النخبة العالمية على نظام تقييم خاص بها يستند على التقييم المستمر - بما في ذلك الواجب الصفي والمنزلي والمشاريع والمسابقات - من الصف الأول الابتدائي حتى الصف الخامس الابتدائي إضافة إلى اختبار نهاية كل فصل دراسي للصف السادس الابتدائي فقط، كما هو بين في الجداول المرفقة أدناه.

مع تطبيق نظام التعليم عن بُعد، سنستمر في سياسة التقييم عينها إلا أنّ التقييمات سيتم احتسابها على الشكل التالي:

أ. الواجب الصفي: تستند الدرجات على مشاركة الطلاب في اجتماعات Zoom أو المهام المطلوبة منهم من خلال منصة Edmodo. يتم وضع الدرجة للمهام التي سئلمت أو حسب الإجابات المكتوبة في نافذة الدردشة أو الإجابات الشفوية خلال حصص التعليم المباشر.

ب. الواجب المنزلي: تعتمد الدرجات على الواجبات المنزلية التي يقوم بها الطلاب. يتم إخطار الطلاب بشأن الواجبات التي تخضع للتقييم بمعدل واجب أسبوعيًا مع إعطاء الطالب أقله مدة ٢٤ ساعة من تاريخ اسناد الواجبات.

ج. الاختبارات القصيرة: تستند النتائج على أداء الطلاب في اختبارات تفاعلية تنشئها المعلمة على المنصة وتشتمل مجموعة من أنواع الأسئلة، مثل المطابقة والتوصيل وملء الفراغات واختيار صواب أو خطأ، أو الاختيار بين إجابات متعددة. ويتم إعلام الطالب مسبعًا بهذا الاختبارات ليتمكن من مراجعة المحتوى المطلوب.

Grade 1 to 5 Evaluation System for Academic Year 2019-2020

Mathematics		
Category	Percentage	No of tabs
Classwork	25	5
Quizzes	45	8
Homework	15	5
Project	15	1

Science		
Category	Percentage	No of tabs
Classwork	25	5
Quizzes	45	8
Homework	15	5
Project	15	1

English		
Category	Percentage	No of tabs
Classwork	25	5
Quizzes	45	8
Homework	15	5
Project	15	1

Social Studies		
Category	Percentage	No of tabs
Classwork	25	3
Quizzes	45	4
Homework	15	4
Project	15	1

Arabic		
Category	Percentage	No of tabs
Classwork	25	5
Quizzes	45	8
Homework	15	5
Project	15	1

Qatar History		
Category	Percentage	No of tabs
Classwork	25	3
Quizzes	45	3
Homework	15	3
Project	15	1

Religion		
Category	Percentage	No of tabs
Classwork	25	3
Quizzes	45	4
Homework	15	3
Project	15	1

French		
Category	Percentage	No of tabs
Classwork	25	3
Quizzes	45	6
Homework	15	4
Project	15	1

Art		
Category	Percentage	No of tabs
Skills	40	3
Creativity	45	3
Project	15	1

P.E		
Category	Percentage	No of tabs
Skills	50	2
Theory	25	2
Uniform	25	1

ICT		
Category	Percentage	No of tabs
Quizzes	45	3
Skills	25	3
Homework	15	2
Project	15	1

ETIQUETTE / PROTOCOL		
Category	Percentage	No of tabs
Skills	100	10

Grade 6 Evaluation System for Academic Year 2019-2020

Mathematics		
Category	Percentage	No of tabs
Test	45	1
Quizzes	25	8
Homework	20	5
Project	10	1

Science		
Category	Percentage	No of tabs
Test	45	1
Quizzes	25	8
Homework	20	5
Project	10	1

English		
Category	Percentage	No of tabs
Test	45	1
Quizzes	25	8
Homework	20	5
Project	10	1

Social Studies		
Category	Percentage	No of tabs
Test	45	1
Quizzes	25	4
Homework	20	4
Project	10	1

Arabic		
Category	Percentage	No of tabs
Test	45	1
Quizzes	20	8
Oral:		
*Reading		
*Poem	20	2
*Vocabulary		
Homework	10	5
Project	5	1

Qatar History		
Category	Percentage	No of tabs
Test	45	1
Quizzes	25	3
Homework	20	3
Project	10	1

Religion		
Category	Percentage	No of tabs
Test	45	1
Quizzes	25	4
Homework	20	4
Project	10	1

French		
Category	Percentage	No of tabs
Test	45	1
Quizzes	20	5
Oral:		
*Reading	20	3
*Poem		
Homework	10	4
Project	5	1

ICT		
Category	Percentage	No of tabs
Quizzes	55	3
Skills	10	3
Homework	25	3
Project	10	1

P.E		
Category	Percentage	No of tabs
Skills	55	2
Theory	25	2
Uniform	20	1

Art		
Category	Percentage	No of tabs
Skills	45	3
Creativity	45	3
Project	10	1

ETIQUETTE / PROTOCOL		
Category	Percentage	No of tabs
Skills	100	10